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Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                     2020-04-19 
                                    19.00-21.00 
                                  Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina, Peter, Katarina H, Katarina E 
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.  
 

Info om lagen Vi går igenom de lag vi hittills har hunnit prata med och 
funderar på hur det kommer att se ut nästa säsong. 

 

Planering 
ledarträffar 

Vi kommer att skicka ut frågor till de olika lagen.  
De lag som vill svarar på de frågorna via mail.  
De som vill träffar oss i fiket på Hammarhallen, torsdag 23/4 
och tisdag 28/4, för att utvärdera säsongen. 
Två från sektionen är med vid varje tillfälle. 
Torsdag 23/4 
kl. 18.00-18.30 P12 
kl. 18.30-19.00 P11 
kl. 19.00-19.30 P10 
kl. 19.30-20.00 P08/09 
kl. 20.00-20.30 P07 
 
Tisdag 28/4 
kl. 18.00-18.30 F12 
kl. 18.30-19.00 F11 
kl. 19.00-19.30 F09/10 
kl. 19.30-20.00 F07/08 
 
 
 
 

 

Redovisning av 
Vännäshäften 

Några lag har inte redovisat dem, kanslisten hör av sig till 
dem. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Öppettider 
kansliet 

From nu är kansliet öppet: 
Måndagar kl. 14.00-20.00 
Tisdagar - Onsdagar kl. 10-14 
Torsdagar kl. 18-20 
Fredagar kl. 10-12 
 
 

 

Riktlinjer  
Sponsring 

Vännäs kommun har påbörjat ett arbete ang riktlinjer vad 
gäller sponsring. Vi är inbjudna till att diskutera detta. 
 
 

 
 

Föreningsenkät Vi har fått en föreningsenkät, ang Coronakrisens 
konsekvenser. Vad är det vi behöver lyfta?  
Avslutningar har inte kunnat ske 
ingen innebandygala 
inköp av priser som inte kunde användas 
inställda cuper 
inställda bingotillfällen 
mindre lokstöd 
inga ledarträffar - vi tappar våran förmåga att kunna följa upp 
de olika lagen och då blir den framtida planeringen svårare  
locker room talk 
inställda utbildningar 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Info intersport Intersport Sverige har ansökt om företagsrekonstruktion 
Målet är en nystart 
Föreningar påverkas inte 
 

 

Ledarinnebandy 
 
 

Coronastoppet gäller även för ledarinnebandyn. 
 
 

 

Fixa lagens 
väskor och kolla 
vad som 
behöver köpas 
in 

Vi träffas i innebandyförrådet tisdag 21/4 kl. 18.30-20.00  



Ekonomi Blir det någon gatufest i höst? 
Vi som förening har tagit bort overaller till seniorlagen, detta 
år. Det blir inte heller några ledaroveraller. Även cupbidraget 
på 1000:- är indraget under 2020. 
Storbingona i sommar, går de att genomföra?  
Vi funderar på om vi i framtiden kanske skulle försöka 
anordna loppis på något sätt. 

 

   

   
   
Noterats av Katarina E 


